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ZÁPISNICA 
zo 3. zasadnutia Komisie územného plánovania a životného prostredia  

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja, konaného dňa 07.06.2010 
 
PROGRAM ROKOVANIA: 
 
1. Otvorenie 
2. Správa o postupe financovania infraštruktúry Košického samosprávneho kraja zo 

zdrojov EIB v roku 2009 a predpoklad ukončenia Projektu ku koncu roka 2010 
3. Úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2010 
4. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia Košického samosprávneho kraja, ktorým sa 

dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie KSK 2/2010 o poskytnutí dotácie na prevádzku 
a mzdy základným umeleckým školám, jazykovým školám a školským zariadeniam 

5. Informácia o vyhodnotení zimnej údržby ciest za obdobie 2009/2010 
6. Informatívna správa o Národnej stratégii regionálneho rozvoja Slovenskej republiky 
7. Rámcová obsahová náplň zasadnutí Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja na 

II. polrok 2010 
8. Plán úloh Komisie územného plánovania a životného prostredia Zastupiteľstva KSK 

na II. polrok 2010 
9. Aktuálne problémy v oblasti životného prostredia 
10. Záver 
 
K bodu č. 1 
Vyjadrenie 
V úvode zasadnutia predseda komisie privítal prítomných a predstavil nového člena komisie 
neposlanca Ing. arch. Alojza Družbackého. Oznámil, že člen Regionálnej rady Konfederácie 
odborových zväzov SR Dušan Štefáni sa bude zúčastňovať zasadnutí komisie ako hosť bez 
hlasovacieho práva. Členovia komisie súhlasili s programom zasadnutia komisie. Vzhľadom 
na to, že bolo prítomných 10 z 15 členov, komisia bola uznášania schopná.       
  
K bodu č. 2 
Vyjadrenie 
Ing. Ján Barlák, referent pre strategické investície a financie odboru riadenia a implementácie 
európskych projektov, oboznámil členov komisie s postupom financovania infraštruktúry 
Košického samosprávneho kraja zo zdrojov EIB v roku 2009 a informoval o predpoklade 
ukončenia Projektu do 31.12.2010 (plnenie úloh bodov 7.1. až 7.4. v závere materiálu). 
Členovia komisie nemali k uvedenému materiálu pripomienky.  



Uznesenie 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a zobrať na vedomie podľa 
predloženého návrhu.  
Hlasovanie: 
Prítomní: 10 
Za: 10 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 3 
Vyjadrenie 
Vedúca odboru financií Ing. Mária Karafová oboznámila členov komisie s Úpravou bežného 
a kapitálového rozpočtu KSK v roku 2010. Členovia komisie nemali k uvedenému materiálu 
pripomienky.  
Uznesenie 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť. 
Hlasovanie: 
Prítomní: 10 
Za: 10 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 4 
Vyjadrenie 
Vedúci odboru školstva Ing. Štefan Kandráč vysvetlil návrh VZN KSK, ktorým sa dopĺňa 
Všeobecne záväzné nariadenie KSK 2/2010 o poskytnutí dotácie na prevádzku a mzdy 
základným umeleckým školám, jazykovým školám a školským zariadeniam. Členovia 
komisie nemali k uvedenému materiálu pripomienky.  
Uznesenie 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť. 
Hlasovanie: 
Prítomní: 10 
Za: 10 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 5 
Vyjadrenie 
Z dôvodu ospravedlnenej neúčasti riaditeľa Správy ciest KSK (zasadnutie krízového štábu) 
informoval o vyhodnotení zimnej údržby ciest za obdobie 2009/2010 vedúci odboru dopravy 
Ing. Róbert Engel. V úvode vysvetlil kompetencie odboru dopravy a správy ciest. Zdôraznil 
význam úspory finančných prostriedkov pri dispečerskej službe. Členovia komisie nemali 
k vyhodnoteniu zimnej údržby ciest pripomienky.  
Informoval zároveň o aktuálnom stave ciest v pôsobnosti KSK v dôsledku povodní (14 
kritických úsekov) a o výsledkoch rokovaní s prepravcami (dohodnuté náhradné trasy a trvalé 
obchádzky). V diskusii predseda komisie odporučil Správe ciest KSK vypracovať 
Racionalizačný plán (úsporné opatrenia) a zdôraznil nutnosť vylúčiť kamiónovú dopravu 
z problematických úsekov ciest II. a III. triedy. Poslanec František Petro informoval 
o účinných preventívnych opatreniach v obci Ploské, ktoré sa podarilo zrealizovať 
v spolupráci s SVP, Správou ciest KSK a odborom dopravy, za čo sa zároveň poďakoval.  



Uznesenie 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a zobrať na vedomie. 
Hlasovanie: 
Prítomní: 10 
Za: 10 
Proti: 0  
Zdržal sa: 0  
 
K bodu č. 6 
Vyjadrenie 
Spracovateľka materiálu Ing. Mária Molnárová, vedúca referátu plánovania, analýz 
a rozvojových projektov, informovala o prioritných oblastiach a opatreniach na národnej 
úrovni, prioritách a cieľoch stratégie rozvoja nášho kraja, systéme monitorovania Národnej 
stratégie, o finančnom pláne a časovom harmonograme, hospodárskom vývoji regiónov, 
príprave aktualizácie PHSR KSK. Členovia komisie nemali k materiálu pripomienky.  
Uznesenie 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a zobrať na vedomie podľa 
predloženého návrhu.  
Hlasovanie: 
Prítomní: 10 
Za: 10 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
K bodu č. 7 
Vyjadrenie 
Členovia komisie nemali k uvedenému materiálu pripomienky.  
Uznesenie 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť. 
Hlasovanie: 
Prítomní: 10 
Za: 10 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
K bodu č. 8 
Vyjadrenie 
V nadväznosti na materiály, ktoré pripravuje pre zasadnutia Zastupiteľstva KSK odbor RRaP, 
predseda predložil vypracovaný Plán úloh Komisie ÚPaŽP Zastupiteľstva KSK na  II. polrok. 
Ing. Ján Jakubov odporučil zaradiť do doplňujúcich materiálov plánu úloh komisie 
Informáciu o stave odstraňovania škôd spôsobených povodňami. Členovia komisie s návrhom 
súhlasili a doplnený plán úloh komisie ÚPaŽP schválili.    
Uznesenie 
Komisia odporúča zastupiteľstvu materiál prerokovať a schváliť. 
Hlasovanie: 
Prítomní: 10  
Za: 10  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 



K bodu č. 9 
Vyjadrenie 
Najvážnejším problémom v oblasti životného prostredia sú v Košickom kraji terajšie 
katastrofálne povodne, o ktorých podrobne informoval zástupca riaditeľa Úradu KSK Ing. 
Oliver Kovács. Vodné nádrže Ružín a Zemplínska šírava zachytili počiatočný nápor prudkých 
a dlhotrvajúcich dažďov, ale problémom sú hrádze, osobitne na Ondave. Preto Ing. Oliver 
Kovács odporúča výstavbu a rekonštrukciu hrádzí predovšetkým v inkriminovaných úsekoch 
na toku Ondava od obce Horovce po sútok s Trnávkou, na toku Trnávka a na Hornáde od 
mestskej časti Krásna nad Hornádom po hranice s Maďarskom.  
 
Problematika zamorenia komármi nie je priamo v kompetencii samosprávnych krajov, ale 
KSK zabezpečil v spolupráci s KÚŽP a RÚVZ vypracovanie odbornej správy a monitoring 
terajšieho a predpokladaného výskytu s určením problematických lokalít (južná časť obcí 
Košice – okolie, obce Zemplína, Tokajská oblasť, Sobrance-Komárovce, obce pri Tise, Uhu 
a Laborci). Odporučil starostom požiadať príslušný RÚVZ (epidemiológia) o pomoc.  
 
Celkový odhad škôd spôsobených povodňami v Košickom samosprávnom kraji predstavuje 
sumu približne 20 602 590 €, z toho komunikácie KSK tvoria 20 mil. €.  
 
K bodu č. 10 
Predseda komisie sa na záver všetkým poďakoval za účasť a oznámil termín najbližšieho 
zasadnutia komisie, ktoré sa uskutoční dňa 11.08.2010 o 13:30 hod.  
 
 
 
 
 

...................................................... 
Ing. arch. Anna Soročinová 

tajomníčka komisie 

...................................................... 
Gejza Sačko, v.r. 
predseda komisie 

 
 
 
 
 
 
 


